
Notulen Algemene Ledenvergadering  van  Emergo-VFC 
 
Zaterdag 27 november 2010   Tijdstip: 10.00 – 11.00 uur 
 
Locatie: Verkadefabriek, Den Bosch (Expeditiezaal) 
 

Aanwezig: 9 leden en het bestuur van Emergo-VFC  

Notulen: Max van Luik, secretaris  

1. Opening 
De vergadering wordt voorgezeten en geopend door Nicoline Valk. Als gevolg van de 
barre weersomstandigheden zijn enkele leden iets later dan gepland. 
 
2. Vaststelling agenda. De agenda is wat de deelnemers betreft akkoord.  
 
3. Goedkeuring notulen ALV d.d. 10 oktober 2009 
De notulen worden plenair doorgelopen, maar verder ook in orde bevonden door de 
ALV en hierbij vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken en mededelingen 
a. De fusie tussen Emergo en VFC heeft zich het afgelopen jaar voortgezet in een 
daadwerkelijk samengaan van bestuur, ledenadministraties, websites, e.d.  Door de 
fusie is het aantal leden min of meer verdubbeld tot zo’n 400 leden. Er zijn ondanks 
de contributieverhoging bij Emergo relatief weinig opzeggingen geweest.  Het aantal 
wanbetalers bedraagt dit jaar ongeveer 35 personen, hetgeen een vergelijkbaar 
aantal is als in voorgaande jaren. Van de LinkedIn voorziening op de website maken 
steeds meer studenten gebruik   Door sommige leden wordt gepleit voor een 
openbare ledenlijst. Het bestuur zal dit separaat een keer verder bespreken en 
daarbij rekening moeten houden met de privacy van leden. 
c. Cursus management community van faculteit MW: De decaan van de faculteit 
heeft na overleg met de secretaris van Emergo-VFC Max van Luik besloten om 
studenten lid te maken van Emergo-VFC na inschrijving op een kleine 
bachelorcursus, Managementcommunity genaamd. De hoop is dat deze studenten 
na afloop van de cursus gewoon lid blijven van Emergo-VFC en dan zoals de andere 
leden contributie gaan betalen. E.e.a. zal door secretaris in de gaten gehouden 
worden.  
 
5. Financiële rapportage Emergo-VFC (na fusie) 
a. De penningmeester Koen Michels geeft een toelichting op de verspreide 
overzichten en op de begroting 2010-2011. Na enige discussie over de financiën en 
de contributie wordt besloten de contributie eerder in het jaar te heffen (maart 2011), 
zodat eventuele wanbetalers niet het gehele jaar kunnen profiteren van het 
lidmaatschap incl. het tijdschrift M&O. 
Verder is de ALV akkoord met de toelichting en overzichten van de penningmeester. 
Bevindingen kascommissie: de kascommissie was content met de verantwoording 
van de uitgaven van 2009.  Een nieuwe kascommissie wordt ter vergadering 
gevormd. De penningmeester zal de beide kandidaten t.z.t. benaderen. 
 



6. Dechargeverlening aan het bestuur. 
. Het gehele bestuur wordt door enkele leden bedankt voor hun werk en activiteiten 
in het afgelopen jaar. Het huidige bestuur stelt zich herkiesbaar en wordt bij 
acclamatie herkozen.voor de volgende periode. Het bestuur voelt wel behoefte aan 
een FC lid in het bestuur om meer feeling te houden met de FC achterban en 
opleiding. 
 
7. Samenstelling bestuur: terugtreden Rob Rikers als ex-VFC bestuurslid 
Met ingang van 1 januari 2011 zal Rob Rikers van de voormalige VFC uit het bestuur 
stappen. Rob wordt vanuit het zittende bestuur bedankt voor al zijn werk en het met 
Nicoline Valk samen organiseren van de laatste lezing en workshop Blue Ocean 
Strategy in Scheveningen 
 
8. Tijdschriften Kluwer 
a. De tijdschriften FC en M&O worden gewaardeerd. de inhoud van de tijdschriften is 
in orde. Alleen de verspreiding en de frequentie lijken niet altijd te kloppen. 
De secretaris zal via enkele leden een controle uitvoeren aan de hand van de door 
Kluwer aangegeven verzendingsdata van beide tijdschriften. 
Ad Vriens licht toe hoever hij is gevorderd met de “ingewikkelde link” vanaf onze 
website naar de D-base van Kluwer.  
 
9. Activiteitenprogramma 2010 – 2011 
Er is grote waardering voor de meest recente lezing en workshop op de Pier van 
Scheveningen over Blue Ocean Strategy. Dit was natuurlijk vrij exclusief en veel 
duurder dan normaal, dus zoiets kan helaas niet te vaak herhaald worden. 
Er wordt gepleit voor een activiteiten-jaarrooster, maar dit blijkt in de praktijk 
nagenoeg onhaalbaar, mede omdat veel bedrijven het vaak laten afweten. Wel kan 
door Nicoline Valk nu al het voornemen van een activiteit in februari 2011 worden 
uitgesproken.  
 
10. Wvttk 
Alle extra onderwerpen zijn lopende de vergadering besproken 
 
11. Rondvraag en sluiting  
Voorzitter Nicoline Valk dankt alle aanwezigen en wijst alle deelnemers op de 
lezingen ivm de MW dag in een dichtbij gelegen zaal. 
 
 


